
Svar på Interpellation angående stängande av bollhall

Inför bygget 2018 så fanns diskussion med dåvarande styrgruppen för större byggnationer med ett 
konkret utkast/förslag på en kommunikationsplan där kostnaderna för den skulle ses som en del av 
projektet och att vi skulle göra en relativt stor kommunikation kring skolan och försöka göra det till 
en positiv grej. Den dåvarande majoriteten och kanske Håkan Söderman som mest drivande sa nej till 
den och att inga kostnader för kommunikation fick belasta projektet. I övrigt så var det heller ingen 
som opponerade sig i frågan vad jag kan minnas. Konsekvensen blev att kommunikationen kring den 
nya skolan har varit/är väldigt begränsad. 

Dåvarande styrgruppen och sen KSAU har löpande fått information om att bollhallen ska stängas 
under byggnationens sista del och det var också med i grundplanen för projektet, i båda dessa 
grupper har majoritet och opposition varit representerade. Men vi har kanske inte förstått hur länge 
just själva bollhallen skulle vara stängd.

Föreningarna har genom KoF fått information om att bollhallen kommer stängas och min uppfattning 
är att det har skötts bra. KoF har haft möten med representanter från berörda föreningar redan 
under hösten 2019 när de fick veta att bollhallen skulle stängas tog de kontakt med dåvarande 
projektledare Anna Windahl. Tillsammans med Anna bjöd de in berörda föreningar till två 
dialogmöten med syfte att gå igenom projektets tidsplan och vad som skulle göras. Britt Andersson 
fån Leko deltog också för att kunna svara på frågor. Även RF/SISU Örebro län deltog vid ett möte. 
Lösningen blev att fördela tider till föreningarna i Best arena för säsongen 2020/2021. Förutom att 
fördelar tider i Best arena kommer även Hidinge gamla gymnastiksal att användas från hösten 2020. 
Dialog förs även med Laxå kommun angående möjligheten att få nyttja sporthallen i Hasselfors.
De har fortsatt regelbundna möten med föreningslivet för att samverka kring bra lösningar med barn 
och unga i fokus. Föreningarna har varit mycket lösningsfokuserade under denna process. 
Vid ett möte för några veckor sedan med representanter från föreningarna medverkade Thomas 
Hjelmqvist från Leko för att informera och kunna svara på frågor. Nu under veckan som varit har KoF 
träffat representanter från föreningarna för planera tider för träning under kommande säsong.
Både KoF och föreningarna är överens om att en ny skola med upprustad bollhall är något positivt för 
alla.

Att renovera/bygga en ny skola på befintlig plats är stökigt och innebär en del kompromisser och 
negativa konsekvenser på kort sikt men det är som jag ser det oundvikligt men att förvaltningen och 
LEKO jobbat/jobbar för att minimera detta och hitta så bra lösningar som går med dom 
förutsättningar som finns under själva byggnationen. Detta påverkar och drabbar så klart föreningsliv 
som skolelever i och med att vi bygger om/till på redan befintligt skolområde.

Den 4 februari när vi hade nämnd hade det tyvärr inte nått mig än vilken omfattning detta skulle bli 
utan jag fick tyvärr höra detta på omvägar. Jag tror att om vi hade haft en kommunikationsplan hade 
saker kunnat se annorlunda ut framför allt när det gäller föreningslivet. Men det är lätt att vara 
efterklok. Min tanke var så klart att vi behöver kommunicera detta, och sedan bröt Corona ut. Så min 
tanke är att LEKO istället skall bli inbjuden till nämnden i hösten och att vi förhoppningsvis kan få en 
rundvandring med nämnden.
Det har också skapats en dialog kring kommunikationen mellan Lekebergs kommun och föreningarna 
där vi i majoriteten vill få till ett föreningsråd. Uppstarten av det skulle ha skett under bostaveckan, 
men även här så ställde coronan till det. Vi hoppas kunna få igång detta så fort som möjlighet ges.



Så som svar på dina frågor:

Vilka överväganden har gjorts och finns det någon konsekvensanalys att ta del av? 
Jag har letat efter konsekvensanalyser inför beslut togs om till/ombyggnationen av skolan, men 
tyvärr ej hittat några. Under tidens gång har förvaltning jobbat aktivt med frågor som uppstått.
Med facit i hand så måste vi jobba mer övergripande med konsekvensanalyser för framtida beslut.

Är detta det enda alternativ som varit uppe for diskussion eller har det funnits andra lösningar man 
valt att inte gå vidare med? Alternativ har diskuterats hela tiden under byggandets gång hur man ska 
hantera saker som uppstår. Att renovera/bygga en ny skola på befintlig plats är stökigt och innebär 
en del kompromisser och negativa konsekvenser på kort sikt men det är som jag ser det oundvikligt, 
men att förvaltningen och LEKO jobbat/jobbar för att minimera detta och hitta så bra lösningar som 
går med dom förutsättningar som finns under själva byggnationen.

Har man beaktat hur detta kommer påverka elevernas undervisning och vad har man i sa fall 
kommit fram till? Undervisning i sig kommer inte påverkas utifrån de krav som ställs på idrott som 
ämne. Dock kommer man få lösa på liknande sätt som man gjort med slöjden under den första delen 
av byggprojektet

Lekeberg 7-9 kommer ha sin idrottsundervisning utomhus, på Hidinge skola och i Hasselfors. I 
Hasselfors finns det en idrottshall som står tom mestadels av tiden. Den kommer nyttjas under den 
kalla delen av läsåret och kostar 100 kr/timme att hyra (plus en mindre summa för städning).

Lekeberg 4-6 kommer ha sin idrottsundervisning utomhus, i Tulpanens idrottshall (dock väldigt liten) 
och i Mullhyttans idrottshall (också liten). Eventuellt blir det några lektioner i Hasselfors också men 
det är inte klart än.

Det är först nu som det börjar bli klart med hur vi organiserar idrotten nästa läsår. Det hänger ihop 
med sena besked under byggprocessen och G-Huset (Bollhallen) ska hanteras. 

Hur har dialogen med berörda föreningar sett ut?
KoF har haft möten med representanter från berörda föreningar redan under hösten 2019 när de fick 
veta att bollhallen skulle stängas tog de kontakt med dåvarande projektledare Anna Windahl. 
Tillsammans med Anna bjöd de in berörda föreningar till två dialogmöten med syfte att gå igenom 
projektets tidsplan och vad som skulle göras. Ut efter det har man haft regelbunden dialog och hittar 
nu gemensamma lösningar för hur föreningarna kan fortsätta bedriva sin verksamhet under tiden 
som projektet pågår

Hur jobbar man for att stötta berörda föreningar och vad har man kommit fram till?
Fortsatt regelbundna möten med föreningslivet för att samverka kring bra lösningar med barn och 
unga i fokus. Föreningarna har varit mycket lösningsfokuserade under denna process. 
Vid ett möte för några veckor sedan med representanter från föreningarna medverkade Thomas 
Hjelmqvist från Leko för att informera och kunna svara på frågor. Nu under veckan som varit har KoF 
träffat representanter från föreningarna för planera tider för träning under kommande säsong.
Både KoF och föreningarna är överens om att en ny skola med upprustad bollhall är något positivt för 
alla.
 



Vad var anledningen till att ordföranden undlät att informera nämnden om ovanstående vid 
Kultur-och bildningsnämndens sammanträde den 4 februari?
Det var inte möjligt att redovisa nått för nämnden redan i februari. Det hänger ihop med sena besked 
från Leko och NA Bygg om hur G-Huset ska hanteras. Jag visste själv inte heller om omfattning där 
och då utifrån tidsperspektivet.

Berth Falk
Kultur- och bildningsnämndens ordförande


